
Beskæftigelsesministerens besvarelse af spørgsmål nr. 60 af 

21. december 2006 fra Folketingets Arbejdsmarkedsudvalg 

(Alm. del). 

Spørgsmål nr. 60: 

Mener ministeren at man har fået tilstrækkeligt ud af de 60 mio. kr., der er 

brugt i projektet om kompetenceafklaring og kompetencekort, hvor kun 409 

personer indtil nu har været igennem afklaringsforløb? 

 

 

Svar:  

I forbindelse med sagens behandling i pressen udsendte Arbejdsmarkedssty-

relsen vedlagte pressemeddelelse. Den har jeg taget til efterretning. 

 

19. januar 2007 

 

Vores sag 

104-0012/ 07-022-84 

 

 

Arbejdsmarkedsudvalget 
AMU alm. del - Svar på Spørgsmål 60
Offentligt            


